
 

 

UISZ Community Summary – Week 15 

增城誉德莱国际学校第 15 周教学工作总结 

 

 

 
 

 

 

 

INTRO 简介 

Last Friday we held our annual UISZ Winter Concert and Arts Fair which was a great 

success - with many parents coming to see their children perform on stage.  Here 

are a few photos documenting the performances. 上周五，我们举办了一年一度的

UISZ 冬季音乐会和艺术博览会，取得了巨大的成功——许多家长来看他们的孩

子在舞台上表演。这里有几张记录表演的照片。 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 
 



 

 

 

 

 



 

 

  

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
  

 

 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 

 

PYP 小学项目 

Message from Ms Ha 来自 Ha老师的寄语 

In K3/Year 1 class, we have just started our new UOI How the World Works.  The 

students have started their exploration into different types of materials.  In class, we 

have created an inquiry station where students can explore and sort different items 

(changed daily) into material groups.  This station has provided the opportunity for 



 

 

our younger learners to experience and feel different types of material to understand 

their properties. 在 K3/一年级的课堂上，我们刚刚开始了新的 UOI 世界是如何运

作的主题。学生们已经开始探索不同类型的材料。在课堂上，我们创建了一个

探究站，学生可以在这里探索不同的项目并将其分类(每天更改)成材料组。该

站为我们年轻的学习者提供了体验和感受不同类型材料的机会，以了解它们的

特性。 

 

 



 

 

 



 

 

 
 



 

 

 
 



 

 

 
 

 

MYP 中学项目 

Message from Ms. Yolanda 来自 Yolanda 老师的寄语 



 

 

 What is Chinese Sugar Painting? What kind of people will make this traditional 

craftsmanship their occupation? How do Chinese artists use sugar to paint pictures? 

Recently, students of Chinese language acquisition year 7 inquired about the Chinese 

Sugar Painting. And yes! they've created their own works! Let’s watch this video and 

applaud! 什么是中国糖画？什么样的人会以这种传统手艺为职业？中国艺术家

如何用糖画画？最近，汉语习得七年级的学生询问中国糖画。是的！他们创造了

自己的作品！让我们一起看这个视频，鼓掌！ 
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UISZ STUDENT NEWSPAPER 

UISZ 学生报 

Primary camping: Week Without Walls (WWW)小学露营：无

墙周 

Reporter: Teddy Kim Y5 

记者: 5年级 Teddy Kim 

This news story is about a camp called Week Without Walls for primary students to 

explore. The Primary Y4 - Y6 is going on a camping trip called ‘Week without walls’ to 

the destination of Cliff Haus in Yingde.   Ms. Jennifer who I interviewed says we are 



 

 

going to stay there over 3 days.  这个新闻故事是关于一个名为“无墙周”

的营地，供小学生探索。Y4 到 Y6 小学将进行一次名为“无墙周”的野营旅行，目的地是英德的涯迹

。我采访的 Jennifer老师说我们将在那里呆 3 天。 

 

Photo of Yingde karst mountains 英德喀斯特山区的图片 

 

Last time, because of COVID 19, the camp that was planned got cancelled. And 

that’s why our school is planning to go on a camp this year. The meaning of ‘Week 

Without Walls’ is that if we are inside a classroom there are walls around. But if we 

explore outside - not at school - there are no walls. And the reason the school is on a 

camp is because this camping was our school’s tradition, and we can have fun and 

enjoy camping. The activities we are going to do are swimming, climbing walls, trust 

activities, and other fun activities. The materials we can bring are a phone and 

camera to take photos about our adventure.  上次因为 COVID 19，本来计划的营

地取消了。这就是为什么我们学校计划今年去野营。“无墙周”的意思是，如果

我们在教室里，四周都是墙。但是如果我们在外面探索，而不是在学校，就没

有墙。学校举办露营的原因是因为露营是我们学校的传统，我们可以享受露营

的乐趣。我们要做的活动是游泳、爬墙、信任活动和其他有趣的活动。我们可

以带的材料是一部手机和一台相机，用来拍摄我们的冒险经历。 

 

Winter is coming! 凛冬将至！ 

Reporters: Jenny Lee and Annie Zheng Y6  



 

 

记者:6 年级的 Jenny Lee 和 Annie Zheng 

It’s getting cold, so we are going to recommend some clothes to you! 

These are the best uniforms that you can wear in this season! 

PS: The uniforms are currently on sale in the school store - buy one, get one free!  

天气变冷了，所以我们要给你推荐一些衣服！ 

这些是这个季节你能穿的最好制服！ 

附言:校服目前在学校商店有售——买一套，免费送一套！ 



 

 

 



 

 

 

 

OUTRO 总结 

We wish everyone a relaxing weekend. See you all back at school on Monday. 

Explore. Adapt. Impact! 

我们祝大家周末放松。周一学校见。勇于探索，兼容并蓄，成就自我 

 

Warmest wishes,  

致以诚挚的问候 

UISZ School & Boarding Community   

增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 

 


